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英语考试已临近，备考pets4的考生，你是否已做好充分准备

，信心十足？看看今年的四级考试作文命题趋势吧，有备无

患才能百战不殆！在此，百考试题也祝愿各位考生顺利通过

考试，取得理想的成绩。 [考查要点] 考生应根据提示信息(

中/英文)写出一篇150-200词的短文。提示信息的形式有主题

句、写作提纲、规定情景、图、表等。写作时间约为35分钟

。 公共英语PETS四级作文预测：如何看待汽车这把双刃剑 [

题目要求] 1.汽车给人们带来的好处。 2.汽车产生的问题 3.我

对汽车的看法。 [Example] Since their coming into being,

automobiles have been significantly contributing to human

industries, agricultures, and even the daily lives. It is automobiles that

have been shaping and reflecting the ways humans work and think.

They accelerate the sustainable economic development. They boost

industries. They also catalyze scientific research. But nobody can

deny that automobiles have also exerted some unfavorable impacts

on social and economic fabric. First of all, they have seriously

polluted the environment in which humans survive. Secondly, traffic

jam wastes lots of time. Finally, they also waste the money, especially

in metropolis. My opinion is that in the foreseeable future, scientists

will be able to solve all problems. Exactly, human will eventually be

able to minimize the harmful effects of automobiles, whereas their

advantages can be maximized. 相关推荐： #0000ff>热点：2010
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